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Zápisnica 

 

z mimoriadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Nemecká, 

 konaného dňa 31. 08. 2015 o 17,00 hod. v zasadačke obecného úradu Nemecká 

 

Prítomní:  

starosta obce:  p. Branislav Čižmárik 

poslanci:         Ing. Marcela Kohútová, Mgr. Zuzana Kováčová, Phd., p. Dana Klincová, 

Mgr. Branislav Píši, Ing. Jozef Kliment, p. Ivan Kováčik, Ing. Ľubomír Kubuš 

ospravedlnení: p. Peter Marčok, p. Pavol Halgaš,  

Hostia: 

p. Vladimír Dejmek, Ing. Alexandra Barlová, p. Igor Andel, p. Janka Macíková 

 

Bod č. 1- Otvorenie zasadnutia 
 

Mimoriadne zasadnutie Obecného zastupiteľstva otvoril a prítomných privítal starosta obce  

p. Branislav Čižmárik. Zdôvodnil,  prečo zvolal mimoriadne zasadnutie OZ. Bolo to hlavne 

preto, aby ozrejmil stav v ZŠ s MŠ v Nemeckej a aby poslanci poverili hlavného kontrolóra 

obce kontrolou na škole mimo plánu kontrolnej činnosti, ktorý mal schválený. 

 

               

Bod č. 2 – Voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
 

P. starosta navrhol za predsedu návrhovej komisie p. Jozefa Klimenta  a za členov návrhovej 

komisie p. Branislava Píšiho a p. Marcelu Kohútovú. 

Za zapisovateľku zápisnice určil   p. Evu Sarvašovú  – pracovníčku obecného úradu. 

Za overovateľov zápisnice navrhol  p. Ľubomíra Kubuša   a p. Zuzanu Kováčovú. 

 

Uznesenie Obecného zastupiteľstva obce Nemecká č. 78/2015 zo dňa 31. 08. 2015 

 

K bodu č. 1:  Otvorenie zasadnutia OZ 

 

K bodu č. 2:  Voľba návrhovej komisie, určenie  zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Nemecká 

 

1. S c h v a ľ u j e   za predsedu návrhovej komisie p. Jozefa Klimenta a za členov 

návrhovej komisie p. Branislava Píšiho  a p.  Marcelu Kohútovú, 

 

2. U r č u j e   za zapisovateľku zápisnice p. Evu Sarvašovú a za overovateľov zápisnice 

p. Ľubomíra Kubuša  a p. Zuzanu Kováčovú. 

 

Prítomní poslanci (menovite): p. Branislav Píši, p. Ľubomír Kubuš, p. Dana Klincová, p. Ivan 

Kováčik, p. Jozef Kliment,  p. Zuzana Kováčová, p. Marcela Kohútová  

 

Hlasovali:  

za (menovite):  p. Branislav Píši, p. Ľubomír Kubuš, p. Dana Klincová, p. Ivan Kováčik,  

p. Jozef Kliment,  p. Zuzana Kováčová, p. Marcela Kohútová  

proti (menovite):  nehlasoval nikto 

zdržali sa (menovite) : nehlasoval nikto 
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Bod č. 3 – Schválenie programu zasadnutia OZ 
 

P. starosta  navrhol pôvodný  program doplniť o body:  

- Schválenie návrhu knižničného a výpožičného poriadku obecnej knižnice v Nemeckej 

- Schválenie predloženia žiadosti o nenávratný finančný príspevok na realizáciu projektu  

   „Rekonštrukcia verejného osvetlenia v obci Nemecká“ a schválenie finančných    

  prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu.   

 

Uznesenie Obecného zastupiteľstva obce Nemecká č. 79/2015 zo dňa 31. 08. 2015 

 

K bodu č. 3:  Schválenie programu 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Nemecká 

 

S c h v a ľ u j e   doplnený program navrhnutý starostom obce v znení:  

 

1.  Otvorenie zasadnutia OZ 

2.  Voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľa  a overovateľov zápisnice 

3.  Schválenie programu 

4.  Oboznámenie OZ so zmenami v ZŠ s MŠ Nemecká 

5.  Schválenie návrhu rozpočtových opatrení 

6.  Schválenie návrhu knižničného a výpožičného poriadku obecnej knižnice v Nemeckej 

7.  Schválenie predloženia žiadosti o NFP na realizáciu projektu „Rekonštrukcia verejného  

     osvetlenia v obci Nemecká“ a schválenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie 

     realizovaného projektu 

8.  Rôzne 

9.  Diskusia 

10. Záver 

 

Pôvodný navrhnutý program bol v znení:  

 

1.   Otvorenie zasadnutia OZ 

2.   Voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3.   Schválenie programu  

4.   Oboznámenie OZ so zmenami v ZŠ s MŠ Nemecká 

5.   Schválenie návrhu rozpočtových opatrení 

6.   Rôzne 

7.   Diskusia 

8.   Záver 

 

Prítomní poslanci (menovite): p. Branislav Píši, p. Ľubomír Kubuš, p. Dana Klincová, p. Ivan 

Kováčik, p. Jozef Kliment,  p. Zuzana Kováčová, p. Marcela Kohútová  

 

Hlasovali:  

za (menovite):  p. Branislav Píši, p. Ľubomír Kubuš, p. Dana Klincová, p. Ivan Kováčik,  

p. Jozef Kliment,  p. Zuzana Kováčová, p. Marcela Kohútová  

proti (menovite):  nehlasoval nikto 

zdržali sa (menovite) : nehlasoval nikto 
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Bod č. 4 – Oboznámenie OZ so zmenami v ZŠ s MŠ Nemecká 
 

P. starosta oznámil prítomným že na základe kontroly, ktorá bola vykonaná na škole  a na 

základe uznesenia Rady školy, došlo k odvolaniu riaditeľa ZŠ v Nemeckej p. Borisa Šaba. 

Poverenie na zastupovanie dostala p. Denisa Skladaná. Bolo by dobré vykonať následnú 

kontrolu na základnej škole. Predchádzajúca kontrola bola v apríli a všetkých zaujíma, ako sa 

na škole hospodárilo, aké nové zmluvy sa vyskytli od apríla.  

 

Uznesenie Obecného zastupiteľstva obce Nemecká č. 80/2015 zo dňa 31. 08. 2015 

 

K bodu č. 4:  Oboznámenie OZ so zmenami v ZŠ s MŠ Nemecká 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Nemecká 

 

1.  P o v e r u j e   hlavného kontrolóra obce Nemecká, mimo schváleného plánu kontrolnej 

činnosti, výkonom kontroly v ZŠ s MŠ Nemecká v oblastiach personálnej politiky, 

dodržiavania rozpočtu, finančného hospodárenia a uzatvorených zmlúv, a to za obdobie  

od  1. 1. 2015  do 31. 8. 2015 v termíne do 30. 9. 2015.  

 

2.  U r č u j e   členov komisie: predseda – hlavný kontrolór obce Nemecká 

                                                   členovia -   p. Branislav Píši, p. Marcela Kohútová,  

                                                                      p. Zuzana Kováčová 

 

 

Prítomní poslanci (menovite): p. Branislav Píši, p. Ľubomír Kubuš, p. Dana Klincová, p. Ivan 

Kováčik, p. Jozef Kliment,  p. Zuzana Kováčová, p. Marcela Kohútová  

 

Hlasovali:  

za (menovite):  p. Branislav Píši, p. Ľubomír Kubuš, p. Dana Klincová, p. Ivan Kováčik,  

p. Jozef Kliment,  p. Zuzana Kováčová, p. Marcela Kohútová  

proti (menovite):  nehlasoval nikto 

zdržali sa (menovite) : nehlasoval nikto 

 

K tomuto bodu sa vyjadrili aj p. Kováčová, ktorej sa zdala vysoká položka na cestovné a p. 

Píši uviedol, že je vysoko prekročená aj položka telefóny a pošta.  

 

Ing. Kliment oboznámil prítomných o priebehu odvolania riaditeľa základnej školy. Pri 

odvolávaní p. riaditeľa boli dvaja svedkovia – on a p. Barlová. P. riaditeľ Šabo uviedol, že sa 

necíti byť vinný a že sa bude právne brániť. Ďalej p. Kliment uviedol, že sa zmenili na škole 

podpisové vzory, zmenili sa dispozičné práva tak, aby p. Krakovská a p. riaditeľ nemohli 

disponovať peniazmi na účtoch. Bude  vypísané výberové konanie na funkciu riaditeľa 

základnej školy, ktoré by malo prebehnúť do 3 mesiacov.  

 

 

Bod č. 5 – Schválenie návrhu rozpočtových opatrení 
 

P. Kohútová pochválila p. starostu za to, že oproti roku 2014 bolo minutých menej peňazí na 

benzín, 1.600 € sa minulo doteraz, čiže do konca roka sa možno minie 2.600 až 3.000 €. 

Minulý rok sa minulo na benzín až 5.600 €. Pochválila p. Klincovú, že na MDD sa minulo 

661 € z plánovaných 1.000 €, lebo si zohnali sponzorov. Čo sa týka Dní obce – prekročilo sa 
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asi o 500 €. Nepáči sa jej, že obec stravuje v podstate „celú dedinu“ a na stravné lístky  

míňame 12.000 €. 

P. starosta uviedol, že na stravné lístky majú nárok aj opatrovateľky, ktorých pribudlo, on 

zatiaľ na stravné lístky nemá nárok, lebo mu to poslanci ešte neschválili. 

P. Kováčová poznamenala, že zo zákona sa zvýšila minimálna hodnota stravného lístka, takže 

aj týmto sa položka stravných lístkov navyšuje.  

P. Kohútová uviedla, že má problém s navýšením rozpočtového opatrenia o 1.000 € pre TJ 

Sokol Nemecká.  

P. Barlová ju opravila, že položka nie je len TJ Sokol, ale aj V-Fit klub. 

P. starosta oznámil, že futbalisti už nemajú peniaze na činnosť do konca roka, lebo sa do 

sumy započítali aj peniaze, ktoré im boli vyplatené začiatkom roka za minulý rok - za 

posledný kvartál. A je tam aj položka 800 €, ktorá išla pre V-Fit klub. 

P. Barlová uviedla, že peniaze za 9.-12. mesiac r. 2014 im boli poslané až v marci tohto roka.  

P. Kováčik poznamenal, že on bol schopný za 4.150 € vyžiť celý rok s tým, že sa každý rok 

minimálne 600 – 1.000 € dávalo na údržbu ihriska, kúpilo sa ozvučenie ihriska, kúpila sa 

svetelná tabuľa a vždy išli s plusom do ďalšieho roka.  

P. Kohútová je za to, aby sa urobila najskôr kontrola a potom sa im pošlú peniaze, ak kontrola 

bude v poriadku.  

P. Kováčik ešte doplnil, že bolo určených 500 € na nákup práčky, nekúpili nič.  

Poslanci sa dohodli na tom, že sa vykoná zmena rozpočtovým opatrením č. 1, s výnimkou 

zmeny týkajúcej sa funkčnej klasifikácie 08.1.0 položky  č. 642001 transfer TJ Sokol 

Nemecká. Navýšenie položky bude o 1.000 €. 

 

 

Uznesenie Obecného zastupiteľstva obce Nemecká č. 81/2015 zo dňa 31. 08. 2015 

 

K bodu č. 5:  Schválenie návrhu rozpočtových opatrení 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Nemecká 

 

1.  S c h v a ľ u j e    predloženú zmenu rozpočtu na rok 2015: navýšenie položky,  

s výnimkou zmeny týkajúcej sa funkčnej klasifikácie 08.1.0 položky č. 642001 transfer 

TJ Sokol Nemecká, z pôvodných 4200 € o 1000 €,  

 

2.  P o v e r u j e   starostu obce vykonať zmenu rozpočtovým opatrením č. 1. 

 

Prítomní poslanci (menovite): p. Branislav Píši, p. Ľubomír Kubuš, p. Dana Klincová, p. Ivan 

Kováčik, p. Jozef Kliment,  p. Zuzana Kováčová, p. Marcela Kohútová  

 

Hlasovali:  

za (menovite):  p. Branislav Píši, p. Ľubomír Kubuš, p. Dana Klincová, p. Ivan Kováčik,  

p. Jozef Kliment,  p. Zuzana Kováčová, p. Marcela Kohútová  

proti (menovite):  nehlasoval nikto 

zdržali sa (menovite) : nehlasoval nikto 
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Bod č. 6 – Schválenie návrhu knižničného a výpožičného poriadku obecnej knižnice 

v Nemeckej 
 

P. starosta uviedol, že pôvodný poriadok už nevyhovoval, či už z hľadiska legislatívy, alebo 

konkrétnych vecí, ktoré v knižničnom poriadku mali byť a neboli, napr. vracania kníh, 

vymáhania, výziev atď. V knižničnom poriadku navrhli také zmeny ohľadne poplatkov, aby 

obec nebola „škodná“, napr. pri posielaní upomienok, čiže poplatok je v cene známky.  

Prítomných oboznámil  s tým, že prišla ponuka na „vyčistené“ počítače, ale o tieto môžu 

žiadať len neziskové organizácie. Bolo by to možné napr. pre hasičov, alebo futbalistov.  

Prepošle ponuku poslancom.  

P. Píši povedal, že by mohol o počítač požiadať stolnotenisový klub. K tomuto sa pripojila aj 

p. Kohútová. 

 

 

Uznesenie Obecného zastupiteľstva obce Nemecká č. 82/2015 zo dňa 31. 08. 2015 

 

K bodu č. 6:  Schválenie návrhu knižničného a výpožičného poriadku obecnej knižnice  

v Nemeckej 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Nemecká 

 

1.  S c h v a ľ u j e    knižničný a výpožičný poriadok obecnej knižnice v Nemeckej. 

 

Prítomní poslanci (menovite): p. Branislav Píši, p. Ľubomír Kubuš, p. Dana Klincová, p. Ivan 

Kováčik, p. Jozef Kliment,  p. Zuzana Kováčová, p. Marcela Kohútová  

 

Hlasovali:  

za (menovite):  p. Branislav Píši, p. Ľubomír Kubuš, p. Dana Klincová, p. Ivan Kováčik,  

p. Jozef Kliment,  p. Zuzana Kováčová, p. Marcela Kohútová  

proti (menovite):  nehlasoval nikto 

zdržali sa (menovite) : nehlasoval nikto 

 

 

Bod č. 7-  Schválenie predloženia žiadosti o NFP na realizáciu projektu 

„Rekonštrukcia verejného    osvetlenia v obci Nemecká“ a schválenie finančných 

prostriedkov na spolufinancovanie  realizovaného projektu 

 
P. starosta vysvetlil, že k žiadosti, ktorou sa ideme pripojiť k výzve je toto uznesenie nutné. Je 

to jedna z podmienok. Nevieme, koľko bude projekt stáť, ale piatimi percentami sa budeme 

musieť podieľať na spolufinancovaní realizácii tohto projektu. Predbežná suma je 240.000 €, 

ale asi to bude menej. Keď to počítali, z 240.000 € by mala byť naša spoluúčasť cca 12.000 €. 

Nebrali do úvahy 2%, čo je odmena pri realizácii.  

P. Píši uviedol, že to bude suma medzi 10.000 € až 15.000 €.  

Ing. Kliment vysvetlil, že v prvom kroku firma urobila svetelnú štúdiu, p. Rumanovský robí 

verejné obstarávanie na to, kto nám projekt podá – čo nie je jednoduchá záležitosť. Je tam 

veľa príloh. Potom sa urobí verejné obstarávanie na dodávateľa, čo sa robí cez vestník, ale to 

sa môže robiť v rámci priebehu výzvy. Projekt treba odovzdať do 15. 9. 2015, samotná 

realizácia je plánovaná do konca roka s tým, že realizačné práce plánovali na jeden 

kalendárny mesiac. Vyúčtovanie a daňové veci by mali byť do konca marca 2016. Času nie je 
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veľa. Je to plánované v rámci celej obce. Ide približne o 250 svietidiel. P. Rumanovský zaslal, 

čo všetko potrebuje a jedným z dokumentov je aj toto uznesenie, ktoré je potrebné schváliť.  

 

Uznesenie Obecného zastupiteľstva obce Nemecká č. 83/2015 zo dňa 31. 08. 2015 

 

K bodu č. 7:   Schválenie predloženia žiadosti o nenávratný finančný príspevok na realizáciu 

projektu „Rekonštrukcia verejného  osvetlenia v obci Nemecká“ a schválenie finančných 

prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Nemecká 

 

S c h v a ľ u j e :  

 

1. Predloženie žiadosti o nenávratný finančný príspevok v rámci opatrenia 2.2 Operačného  

    programu Konkurencieschopnosť a hospodársky rast, na realizácie projektu „Rekonštrukcia 

    verejného osvetlenia v obci Nemecká“, ktorý je realizovaný Obcou Nemecká,  

 

2. zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci, 

 

3. zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu  

    vo výške rozdielu celkových výdavkov projektu a poskytnutého nenávratného finančného  

    príspevku v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci. 

 

Prítomní poslanci (menovite): p. Branislav Píši, p. Ľubomír Kubuš, p. Dana Klincová, p. Ivan 

Kováčik, p. Jozef Kliment,  p. Zuzana Kováčová, p. Marcela Kohútová  

 

Hlasovali:  

za (menovite):  p. Branislav Píši, p. Ľubomír Kubuš, p. Dana Klincová, p. Ivan Kováčik,  

p. Jozef Kliment,  p. Zuzana Kováčová, p. Marcela Kohútová  

proti (menovite):  nehlasoval nikto 

zdržali sa (menovite) : nehlasoval nikto 

 

 

Bod č. 8 -  Rôzne 

 
P. Kliment prítomným oznámil, že v sobotu 12. 9. 2015 sa organizuje stolnotenisový turnaj 

pod hlavičkou okresného zastupiteľstva strany SMER a  stolnotenisového klubu Iskra 

Dubová. Bude to medzinárodný turnaj, na ktorý okrem iných sponzorov, prispela sponzorsky 

aj Obec Nemecká.  

 

Ďalej spomenul problematiku vozenia obedov v obci. Obec vozí 23 obedov. Obec má dostať 

osobné auto od vojenského útvaru, ktoré by tieto obedy rozvážalo. V iných obciach sa za 

dovoz obedov platí nejaký poplatok. Vysvetlil, že obedy sa začali voziť za Ing. Zvarovej – 

vozili sa pre zamestnancov obecného úradu a popri tom sa vozilo aj občanom. Teraz sa pre 

obecný úrad nevozí nič a vozí sa len občanom. Ak sa budú zvyšovať počty obedov, budú sa 

musieť prijať opatrenia, napr. na obed by mal nárok zamestnanec obce a druhé kritérium by 

mohlo byť – že to budú občania ťažko chorí, alebo v hmotnej núdzi. Prečítal zoznam 

občanov, ktorým sa obedy vozia. Bolo by dobré určiť symbolickú sumu, aby sa peniaze 

minuté  na benzín vrátili. 

P. starosta uviedol, že sa obáva, aby nepribudli ďalší dlžníci.  
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P. Píši sa opýtal, či bol urobený audit, koľko sa minie paliva na rozvoz. Je za to, aby občania 

v hmotnej núdzi, zdravotne postihnutí a občania na dôchodku neplatili nič. Ostatní by mali 

poplatok platiť.  

Svoje názory povedali aj ostatní poslanci a hostia.  

Vznikol problém, kto bude viesť evidenciu, kto bude vyberať poplatok. 

P. Kováčová vyjadrila svoj názor, že keďže ide o sociálnu službu, tak by to mala riešiť 

sociálna komisia, urobilo by sa VZN, na základe ktorého by sa tento poplatok vyberal 

a v ktorom bude uvedené, kto bude od poplatku oslobodený. 

P. starosta navrhol, aby sa tento bod odložil. Sociálna komisia sa bude tým zaoberať.  

 

P. Kohútová sa opýtala, prečo ešte nie je zverejnené VZN na opatrovateľskú službu. 

P. starosta jej odpovedal, že VZN bude v stredu zverejnené. 

P. Kohútová vysvetlila prítomným, že obec má právo vyberať od opatrovaných za prácu 

opatrovateľky, ktorú hradí obec. Tá stojí asi 578 € čo sú odvody, mzdy. My máme právo 

vyberať polovicu nákladov na opatrovateľku. Najnižšia suma je   1,70 € za hodinu práce. 

Vychádza to do 250 €, ktoré budú musieť doplácať opatrovaní. Mali by sa zapojiť aj deti tých 

opatrovaných, ktorí na úhradu nebudú mať financie. Niektoré obce majú stanovené aj vyššie 

sumy.  

Ing. Kliment vyjadril názor, že je hľadisko zákonné, čo hovorí  p. Kohútová. Potom je 

hľadisko reálne – ak má niekto dôchodok 300 €, nemôže si platiť opatrovateľku za 250 €. 

Teraz platia 0,50 € za hodinu. Mesačne platia približne 60 € – 80 €. Ak to zvýšime 

niekoľkonásobne, prídeme k tomu, že máme 6 opatrovateliek, ktoré nebudú mať koho 

opatrovať.  

P. Píši sa opýtal, čo by sa stalo, keby vznikol dlh opatrovanej osoby. Vieme ho odpustiť, 

alebo ho vieme žiadať v exekúcii? Môže sa to vymáhať od detí? 

P. Kohútová mu odpovedala, že sa dlh môže vymáhať aj od detí, do výšky nadobudnutého 

dedičstva.  

K tejto téme sa  vyjadrili aj ostatní poslanci, p. starosta a hostia.  

P. Píši doplnil, že oficiálnym listom by bolo treba opatrovaným oznámiť, že je v platnosti 

VZN, ktorým sa mení suma úhrady za opatrovanie. Pôjdeme do straty s tým, že v budúcnosti 

sa nám peniaze vrátia. 

 

 

Uznesenie Obecného zastupiteľstva obce Nemecká č. 84/2015 zo dňa 31. 08. 2015 

 

K bodu č. 8:  Rôzne 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Nemecká 

 

P o v e r u j e  obecný úrad vyvesením návrhu VZN o opatrovateľskej službe v lehote  

do 3. 9. 2015. 

 

Prítomní poslanci (menovite): p. Branislav Píši, p. Ľubomír Kubuš, p. Dana Klincová, p. Ivan 

Kováčik, p. Jozef Kliment,  p. Zuzana Kováčová, p. Marcela Kohútová  

 

Hlasovali:  

za (menovite):  p. Branislav Píši, p. Ľubomír Kubuš, p. Dana Klincová, p. Ivan Kováčik,  

p. Jozef Kliment,  p. Zuzana Kováčová, p. Marcela Kohútová  

proti (menovite):  nehlasoval nikto 

zdržali sa (menovite) : nehlasoval nikto 
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Do bodu Rôzne sa prihlásila p. Kohútová. Obecný úrad mal poslancom predložiť zoznam 

neplatičov za komunálny odpad včetne dlžnej sumy. Výzvy, ktoré boli poslané dlžníkom sú 

v exekučnom konaní nepoužiteľné. Išla napr. výzva na občana, ktorý zomrel v roku 2008. 

Máme dlžníka, ktorý je zamestnaný v obci. Zamestnanec obce nesmie byť dlžníkom. Opýtala 

sa na úroky z omeškania. Žiada nový zoznam po osobách.  

P. Kohútová upozornila na to, že zákon umožňuje 4 roky vymáhať tieto nedoplatky.  

P. Kováčik povedal, že zákon je jedna  vec, život je druhá vec. Keď raz nemajú peniaze, 

z čoho majú zaplatiť?  

P. Kohútová a p. Píši mu odpovedali otázkou: - ako k tomu prídu tí, ktorí poctivo platia?   

P. Kováčová uzavrela tento bod návrhom: - znova požiadať zamestnankyňu obecného úradu, 

aby urobila nový zoznam k dnešnému dňu po menách, po sumách, po rokoch.  

P. starosta povedal, že zamestnankyňa, ktorá robí komunálny odpad, nastúpila dnes  na 

liečenie, príde až koncom septembra. 

 

Do bodu Rôzne p. starosta informoval: - prišla žiadosť z nemocnice s poliklinikou z Brezna, 

o príspevok na úpravu príjazdových ciest do nemocnice a na parkovacie plochy. Žiadal 

poslancov, aby sa k tejto téme vyjadrili. Bude to v programe na budúcom zasadnutí OZ, ktoré 

by malo byť koncom septembra. Ostatní starostovia nebudú prispievať na cesty, ale skôr 

prispejú na nejaký prístroj. 

Prišla  žiadosť o doplatenie odstupného od p. Chlebovca, žiadosť od p. Medveďa – investičný 

zámer o dobudovanie časti areálu strážny domček, ktorý má na Kejde a chce to rozšíriť 

o altánok a domček chce rozšíriť o jednu izbu. Potrebuje povolenie od obci.  

P. Píši sa opýtal, komu patrí cesta, ktorá ide okolo maštale.  

P. starosta mu odpovedal, že asi patrí p. Kontšekovi.  

P. Píši chcel vysvetlenie, prečo sa tam zrazu objavila rampa.  

P. starosta mu odpovedal, že rampu tam nemôže mať. 

P. Kováčik potvrdil, že tam rampa je, ale je otvorená. 

P. Kohútová poznamenala, že rampa je drobná stavba, riešil to stavebný úrad, bola ohláška?  

 

P. starosta prečítal ďalšiu žiadosť o odkúpenie nehnuteľnosti a pozemku, ktorá prišla od p. 

Sojaka Jaroslava. Jedná sa o jamy – umývaciu rampu v Kolónii. Je to časť medzi garážami. 

V žiadosti má uvedené, že to chce odkúpiť za účelom užívania, nevieme, čo je účel užívania. 

P. Andel podotkol, že je to nefunkčné. Treba si dať na to pozor. Bude tam vypúšťanie olejov. 

P. Kliment poznamenal, že on by rampu zbúral. Nie je to rampa na užívanie, ale na zbúranie. 

Rampa je absolútne nefunkčná. 

Poslanci sa pýtali p. starostu, či p. Sojak chce kúpiť rampu, alebo pozemok.  

P. starosta im odpovedal, že zo žiadosti to nie je zrejmé. 

P. Kohútová navrhla, aby p. Sojak prišiel na budúce zasadnutie OZ, na ktorom by vysvetlil, 

čo chce odkúpiť. P. Píši poznamenal, že túto vec by mala riešiť stavebná komisia. S tým 

súhlasila aj p. Kováčová, ktorá ešte uviedla, že sa dohodlo, že sa nebude nič obecné predávať. 

S týmto súhlasil aj p. Kubuš aj p. Kliment. P. starosta oznámil, že sa jedná o 220 m
2
. P. 

Kováčik povedal že, ak je to obecné, bolo by to treba oplotiť, lebo ak si tam niekto zlomí 

nohu, máme „prúser“ my. P. starosta uviedol, že ešte musí zistiť, komu patrí stavba – 

umývacia rampa. Vraj to patrilo Zväzarmu.  

Žiadosť p. Sojaka postúpia stavebnej komisii na prešetrenie a na základe jej vyjadrenia sa mu 

napíše odpoveď a môžu ho prizvať na zasadnutie. 

 

P. Kováčová ohľadne žiadosti p. Chlebovca: - vzhľadom k tomu, že došlo k výmene riaditeľa 

na základnej škole, navrhuje požiadať  p. Chlebovca o zhovievavosť. Je potrebné pohľadať 
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v dokumentácii, či mu už nebolo niečo posielané v roku 2014. Treba to overiť v účtovníctve, 

vo výpisoch z účtov. V druhej časti, kde žiada o prepočítanie, by sa mal  na žiadosť  pozrieť aj 

hlavný kontrolór obce, nakoľko je potrebné  overiť oprávnenosť podľa Zákonníka práce.  

 

 

Bod č. 9 -  Diskusia 
 

P. Klincová žiada riešiť kontajnery pri stanici v Nemeckej. 

P. Kohútová sa opýtala, ako sa bude riešiť kanál z PTChemu.  

P. starosta jej odpovedal, že PTChem oslovil správcu toku, čo sú Lesy SR, ale zatiaľ sa im 

neozvali. Čistiť sa to boja, aby sa nános nedostal do Hrona.  

P. Andel žiada, aby vysokú trávu pri kanály aspoň pokosili. 

P. starosta chce osloviť aj plynárov, lebo ide tadiaľ aj plyn.  

P. Klincová: - ľudia sa pýtajú, kedy budú rozvezené po obci veľké kontajnery a ako je 

vyriešená kaderníčka. 

P. starosta odpovedal, že kontajnery budú rozvezené v októbri – novembri, kaderníčka je 

vyriešená. Do výberového konania sa prihlásila len p. Kováčiková a tak isto na prenájom 

priestorov na obchod sa prihlásila len p. Furajtárová. 

Ing. Kubuš – ohľadne parciel na ihrisku v Kolónii. Aký má PTChem  zámer? Pokiaľ obec 

nemá územný plán, nemôžeme im nič zakázať. 

P. starosta chce stretnutie poslancov s predstaviteľmi PTChem-u, aby vysvetlili zámer. 

P. Andel navrhuje nepovoliť im stavbu, sú tam veľké riziká. 

P. starosta oznámil poslancom, že kúpili flauty pre prvákov v hodnote 150 €. 

P. Dejmek predniesol prosbu – pozemok medzi jeho domom a p. Melichom nik nekosí. Je to 

zarastené, je tam veľa chrobákov. Ide o pozemok medzi súp. číslom 5 a súp. číslom 9. Plynári 

tam majú stĺp – je tam vysoká tráva. Nedá sa to ani ručne vykosiť. Bývalý starosta mu 

povedal, že to má asi 17 vlastníkov. Chce poprosiť, či by sa o to nemohla postarať obec. 

P. starosta – ohľadne e-mailových adries. Môžu sa kúpiť cez informatiku balíky, ktoré budú 

stáť obec  9 € mesačne. Alebo by si každý poslanec svoju adresu  urobil napr. na gmaily.  

Poslanci sa vyjadrili, že by to bol zbytočný výdavok pre obec a tento balík služieb sa nebude 

kupovať. 

 

 

Bod č. 10 -  Záver 
 

P. starosta ukončil zasadnutie OZ, poďakoval prítomným za účasť.  

 

 

Zapisovateľ zápisnice:    Eva Sarvašová               v. r. 

 

Overovatelia zápisnice:  Ľubomír Kubuš              v. r.  

  

                                        Zuzana Kováčová           v. r. 

    

 

 

 

Starosta obce:                  Branislav  Čižmárik        v. r. 


